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Hej, här kommer två frågor från mig till tisdagens KF-möte:
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)
Hur högt är ett höghus för dig?
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)
Är det kommunens ansvar att föreningslivet har lokaler för att kunna bedriva sin verksamhet?
 
Med vänliga hälsningar
Hanna Svensson
Oppositionsråd (S)
Ekerö kommun
073-660 41 75
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